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Otrzymują
według rozdzielnika

Dotyczy: pisma RO.III.0003.5.21.2018 Rady Miejskiej w Barlinku.

Odpowiadając na wniosek zgłoszony na IV sesji Rady Miejskiej w Barlinku
20.12.2018 r. przez radnego Sylwestra Łuczaka w sprawie wycinki drzew przy ul. Leśnej
w Barlinku informuję, że wycinka drzew jest zawsze zaplanowana, gdyż na wycięcie
drzewa z terenów gminnych. Gmina uzyskuje zezwolenie od Starosty Myśliborskiego.
W roku 2018 wycięta została sosna rosnąca w sąsiedztwie terenów sportowych Szkoły
Podstawowej Nr l i Gimnazjum Nr l, przy ul. Leśnej. Sosna była w bardzo złym stanie
zdrowotnym, była całkowicie sucha i stwarzała zagrożenie dla użytkowników drogi i ww.
obiektów. Jej usunięcie związane było z poprawą bezpieczeństwa w tym terenie.
W roku bieżącym toczy się postępowanie w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu w celu
uzyskania zezwolenia na wycięcie lipy rosnącej w pasie drogowym drogi gminnej - ulicy
Leśnej. Drzewo rośnie w wąskim pasie zielem znajdującym się między jezdnią,
a chodnikiem, w sąsiedztwie budynku hali sportowej ww. szkoły. Jest w złym stanie
zdrowotnym, w jej koronie znajdują się suche i zasychające gałęzie. Drzewo powoduje
zagrożenie dla użytkowników terenu. Po uzyskaniu zezwolenia zostanie wycięta

Qtrzymuia:
l. Biuro Rady wm.
2. Mariusz Maciejewski Przewodniczący Rady Miejskiej,

3. Sylwester Łuczak Radny Raay Miejskiej,

4. Aa.
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